
Zápis z členské schůze ZKO Lovosice konané dne 11.1.2025 

Ad 1) Schůzi zahájil jednatel klubu Vápeník, který konstatoval, že 

schůze je usnášeníschopná (přítomno 22 osob z celkem 32 členů). 

Zapisovatelem jednání byl odsouhlasen Vápeník. 

2) Schválení programu. Předložený program schůze byl schválen bez 

připomínek.  

Program 

1) Zahájení, kontrola usnášeníschopnosti  

2) Schválení programu 

3) Volba návrhové komise  

4) Volba volební komise  

5) Kontrola plnění usnesení od poslední čl. schůze  

6) Zpráva o činnosti výboru  

7) Zpráva o činnosti organizace.  

8) Zpráva pokladníka  

9) Volby. 

10) Plán činnosti na další rok. 

11) Rozdělení kotců. 

12) Členské platby 

13) Různé. 

14) Výsledky voleb. 

15) Návrh na usnesení. 

16) Závěr 

 Ad3) Aklamací byla zvolena návrhová komise ve složení Helena 

Pšeničková, Lenka Fraňková a Zděnka Novotná. 

Ad 4) Byla zvolena volební komise ve složení Pavel Benda, Jiří 

Reizenthaler a Táboříková Martina. 

Ad 5) Vápeník provedl kontrolu usnesení z poslední členské schůze.  

Konstatoval, že všechny body usnesení byly splněny. Jednalo se 

převážně o body týkající se voleb nového výboru. Tradičně byl problém 

s výběrem členských příspěvků u některých jednotlivců. 



Pokud jde o plán činnosti, nebyla provedena oprava štítu na hlavní 

budově, ostatní bylo splněno. 

Ad 6)    Zpráva o činnosti výboru za rok 2024. Přednesl Vápeník viz. 

příloha. 

 Ad 7) Zpráva o činnosti organizace za rok 2024 Přednesl Vápeník viz. 

příloha. 

Ad 8) Pokladní zpráva. Přednesl Chládek viz. příloha. 

Ad 9) Volby 

Vápeník oznámil přítomným členům, že vzhledem k rezignaci 

dosavadního předsedy ZKO Luboše Nergla je potřeba provést volbu 

nového předsedy a případně dovolit dalšího člena výboru. 

Ivo Chládek navrhl, aby byl počet členů výboru snížen ze sedmi osob 

na pět. 

H. Pšeničková vznesla protinávrh, aby byl zachován dosavadní stav, tj. 

sedm členů výboru. 

Hlasováním bylo rozhodnuto o zachování dosavadního stavu, tj. sedm 

členů výboru. Pro tento návrh hlasovalo 13 členů. Pro pěti členný výbor 

hlasovalo 9 členů. 

Následně bylo přikročeno k návrhu na předsedu organizace. Z. 

Novotná navrhla do funkce předsedy Helenu Pšeničkovou. Ta 

kandidaturu odmítla. Následně Z. Novotná navrhla L. Fraňkovou, která 

kandidaturu rovněž odmítla. I. Chládek následně navrhl na předsedu 

dosavadního jednatele výboru ZKO Pavla Vápeníka, který kandidaturu 

přijal. Nikdo další nebyl na funkci předsedy navržen.  

Na doplnění výboru na sedm osob navrhl I. Chládek jako novou členku 

výboru Šárku Blahutovou. Ta kandidaturu přijala. Iveta Hajná navrhla 

na uvolněné místo ve výboru Dana Frice. Ten kandidaturu rovněž 

přijal.  



Následně volební komise rozdala volební lístky a po poučení o způsobu 

hlasování bylo přikročeno k volbě.  

Ad 10) Byl schválen plán činnosti na rok 2025. Viz. příloha. 

Ad 11) Bylo provedeno rozdělení kotců. Viz. příloha. 

Ad 12) Různé 

• Byl schválen termín pro zaplacení členských příspěvků. 

• Bylo schváleno, že až to bude možné, objedná výbor ZKO 15 

výtisků zkušebních řádů IGP. Pokud to bude možné bude dále 

provedeno doobjednání 8 výtisků zkušebních řádů NZŘ.  

• Byly schváleny termíny zkoušek na první pololetí 2025. 

• H. Pšeničková navrhla provedení montáže ohřívače teplé vody do 

kuchyně. Výbor ZKO prověří náročnost technického provedení a 

podle toho rozhodne o případné realizaci. 

• N. Šebková vznesla požadavek, zda by nebylo možné přenosné 

zástěny nechávat uložené mimo hlavní budovu, aby byly 

přístupné všem členům. Požadavek byl zamítnut, na ploše budou 

instalované zástěny na pevno. 

• N. Šebková prohlásila, že neví, kolik brigádnických hodin má za 

rok odpracovat. V reakci na toto prohlášení toto vysvětlil Vápeník 

a dále znovu vysvětlil z jakých položek se skládají členské 

příspěvky. Celou tuto problematiku řeší vnitřní stanovy klubu, 

jejichž znalost je základní povinností a právem každého člena 

klubu. Stanovy jsou přístupné na webu klubu a k nahlédnutí jsou 

i na chodbě hlavní budovy. 

Ad13 Výsledky voleb  

          Předseda volební komise P. Benda seznámil přítomné s výsledky 

voleb. Za předsedu organizace byl zvolen P. Vápeník (22 hlasů) a 

jako sedmý člen výboru byla zvolena Šárka Blahutová (12 hlasů). 

Dany Fric obdržel 10 hlasů. 



Ad 14)   Usnesení 

  Na závěr jednání schválila členská schůze usnesení (viz. příloha).              

  


